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W związku z otrzymanym pismem od mieszkańców wsi Gotartów dotyczących
działalności spółki EKO-REGION, zwracam się z prośbą o udzielenie informacji
zawartych w pytaniach:

l. Jak długo będzie użytkowana obecna hałda z odpadami zmieszanymi ?
2. Jakie są plany zagospodarowania odpadów komunalnych zmieszanych,po
zapehiieniu obecnej hałdy ?3. W jakim celu Gmina przekazała nieruchomości/gmnty na rzecz EKO-REGION
i jakie z tego tytułu otrzymała korzyści ?4. W związku z posiadaniem Gminy udziałów w spółce EKO-REGION. JaJde sąplany przyszłościowe dla działek 191/14, 191/35, 191/8, 191/34, 191/27, 191/17 ?
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